
Kære Liselotte . 
Jeg skriver til dig, da det er i  erfari g, at du er e  af de absolut bedste, til at fre føre sager  , - du har 

også tidligere hjulpet mig i sag omkring hjælpemidler 😊, tak Måske du har en forklaring på nedenstående ? 
 
For lige nu undrer jeg mig meget over reglerne for kørsel af syge / tilskadekomne mennesker, Sagen er den, 
at min gamle moster, på over 80 år - lille og skrøbelig , var inviteret med hendes datter i sommerhus i 
Skagen i 3 dage.  
 
Hun glider i klitterne og brækker skinnebenet 2 steder.  - hun bliver indlagt og opereret med skruer og søm 
nogle dage efter - på Hjørring sygehus ,  - da Århus (hvor hun bor) ikke kunne garantere en operation 
foreløbig .  
 
Da hun så udskrives, tror hun og hendes datter,  at Falck kan køre hende hjem til Århus . Men nej, hun får af 
vide, at hun kan blive kørt til hendes hjemadresse - som de siger er sommerhuset i Skagen (som de jo ikke 
længere lejer) , men at det var den adresse, hun havde, da hun blev indlagt. Hvis Falck skal køre hende i 
særtransport, vil det koste langt over 10.000 kr.  
 
Nå.... dattere  åtte så  bukke begge e der sa e  på i  ga le oster, og få he de i d i bile  ( ed 
fremmed assistance) , og så ringe og få nogen til at tage fri fra arbejde, så de kunne komme til min mosters 
bopæl i Århus, og hjælpe hende ud af bilen og op i hendes bolig på 1. Sal ......  
 
Kan det virkelig passe, at systemet fungerer sådan? At man aldrig må sige sin ferieadresse, men i stedet sige 
at man bor på sin folkeregisteradresse, selv om man er på ferie ? 
 
(Det fører mig også lige tilbage til en helt anden historie, hvor jeg pga forandringer på livmoderen, skulle 
have fjernet underlivet .... Århus ( som jeg bor i) havde meget lang ventetid, så jeg blev opereret helt i 
Holstebro . Efterfølgende får jeg af vide at det er vigtigt med genoptræning, og det kan jeg også sagtens få 
...... altså  hvis jeg hver anden dag vil køre til Holstebro .. 
. for når jeg nu er opereret der, så vil de ikke tage mig ind i Århus.  
 
Jeg måtte så forbi egen læge, og henvises til privat genoptræning hos en Fys i Århus, der ikke er ligeså 
dygtig som de, der laver genoptræningen hver dag (da jeg jo ikke kunne tage fri hele dage fra job, for at 
køre til Holstebro ) Jeg synes altså, at mange af systemerne indenfor sundhedsområdet , er noget ude af trit 

med virkeligheden 😊) 
 
Men håber på svar . 
 
Bh Anita Lanng  
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